
Referat styremøte 23.08.2023 

Tilstede: Anne-Mari Myrèn, Anne Lise Storkjørren, Bettina Myrèn, Karianne Hasselgård-

Sande, Yvonne Haglund, Camilla Rødland. 

Frafall: Mette F. Ystrøm og Heidi Linnerud 

 

49/23 Godkjenning referat 

- Ok 

50/23 Økonomi 

- 356 medlemmer 

- God økonomi 

51/23 Kurs 

- Påmeldingen til kurs er tungrodd, og det krever mange operasjoner for å komme i 

mål. Finnes det bedre løsninger? Yvonne jobber litt med den saken.  

- Det er ønskelig at instruktørene skriver, og evt oppdaterer beskrivelsen av seg selv, og 

sender den til kursansvarlig i forkant av kurs. Det er en for stor jobb for tt menneske å 

sitte å ordne med dette alene. Styret ønsker å ha et møte med instruktørene 27.09.23 

kl 17.30. Hensikten med møtet er å få til et godt samarbeid og utarbeide en 

samarbeidsavtale mellom klubb og instruktører. Møtet bør inneholde følgende; 

lønn/svarfrister/egen inntekt/observatørplasser 

- Eksterne instruktører som leies inn av klubben må ordne det praktiske rundt kurset 

selv. 

- Kurs som skal gjennomføres på våren må legges ut i sept/okt og høstkurs legges ut i 

mars/april 

- Observatørplasser på kurs kan gi klubben ekstra penger i kassa       

52/23 Hundens Dag 24.09.23 

- Bettina lager arrangement på FB 

- Anne Lise og Trond tar parkering 

- Anne-Mari tar kommunikasjonen med Mehti 

- Bettina og Karianne tar kommunikasjonen med Goggen og RIK-gruppa sitt bidrag. 

- Camilla sjekker opp ang hjelp til de forskjellige arbeidsoppgavene som må gjøres i 

løpet av dagen.  

- Ringstad sponser med pølser. 

- Anne-Mari har skaffa mange premier! 

- Vi må jobbe videre med premier til loddbordet 

*Yvonne hører hos XXL og FK i Sarpsborg 

* Bettina hører hos bowling og kino i Sarpsborg 

* Camilla hører med FK og Agrolife på Mysen 



53/23 KM Blodspor 

- Komiteen har kontroll på arrangemenet. Det er totalt 15 ekvipasjer påmeldt. 

- Anne-Mari handler inn til kiosk, og tar ansvar for kiosk. 

54/23 Eventuellt 

- NKK skal ha et stort arrangement på Kongsten hvor alle klubber i Østfold blir spurt om 

å delta. Vi sier nei til dette, da engasjementet generelt til å hjelpe til i klubben er for 

lavt. 

- Schæferhundklubben har spurt om å leie klubbens område 22.-23.09 til RIK-

arrangement. Vi sier ja til det, så lenge de forlater området som det var når de kom. 

- Marit Sunde, ei dame som har viet så å si hele livet sitt til hund, har tilbudet seg å 

holde gratis foredrag for klubben. Det er noe styret tenker kan være et fint tilbud til 

medlemmene til vinteren.  

- Sponsor for klubben fremover vil være Undrum Hundeforservice. 

- Anne-Mari tar ansvar for 98 oktan bensin til klipperen. Camilla tar ansvar for 

alkylatbensin. 

- Camilla ordner med liste ifht klipping/snømåking fremover. 

- Det jobbes med å få ut link til Lokalverdi i samarbeid med banken. Viktig at alle deler 

denne, slik at vi får inn så mye som mulig for å dekke kostnaden på gressklipperen. 

- Anne-Mari fortsetter med å legge ut ukeplaner for treningsbanen. 

- Camilla har fått ja til å kjøpe inn snitsler til blodsporgruppa. 

- Det har kommet inn forslag fra Svein Lund om å gjennomføre en aktivitetsdag i 

klubben, hvor alle gruppene møtes for sosialt samvær og trening på tvers av 

gruppene. Styret er positive til dette, og vil invitere til et høsttreff en fin søndag i 

oktober       

- Anne-Mari oppretter en ny styreside på Messenger. 

- Camilla tar ansvar for å søke om tilskudd til belysning ute, på treningsbanen og 

klubbhuset. 

 

Neste styremøte 19.09 kl 17.30 

 

 

29.08.2023 

Camilla Rødland 

 

 


